
El fet de ser la única força política que no ha donat suport a la seva investidura, ens obliga 
a donar una explicació als santvicentins. 
 
De tots es conegut que al llarg de la passada legislatura es van produir un seguit de fets 
que varen donar lloc a que gran part de les decisions de vital importància per a Sant 
Vicenç s'hagin pres per majories producte d'estranys acords polítics per tal d'aconseguir la 
majoria aritmètica necessària per a la seva aprovació, inclòs vegades amb el vot de 
qualitat de l'Alcalde. 
 
Per a nosaltres el que calia en una situació com la descrita era desenvolupar polítiques de 
consens amb la resta de forces presents al consistori, es tractava de sumar forces i 
d'arribar a acords no d'imposar majories pìrricas. 
 
I vostè o no va ser capaç o no va voler . 
 
En aquesta legislatura de tot just comencem, el context global no ha canviat gaire. Vostè 
te assegurada la majoria aritmètica que li cal per seguir aprovant el que li calgui. Però no 
es una majoria que moralment permeti prendre amb tranquil·litat de consciencia certes 
decisions estratègiques per al futur de la nostra vila. 
 
Per tot l'esmentat, per la seva actitud, creiem que vostè no és l'alcalde que Sant Vicenç 
necessita en una conjuntura com aquesta. 
 
Nosaltres desenvoluparem una oposició constructiva a partir de propostes en positiu, però 
si no es canvia aquest tarannà que hem criticat aquests esforços cauran en sac trencat. 
 
Li ben asseguro que res em produiria mes satisfacció que d'aquí quatre anys haver de 
reconèixer que m'havia equivocat i que vostè ha sabut entendre que cal una nova manera 
de governar. 
 
I per últim permetin una reflexió, ta i com va dir Roosveldt “La obligació del polítics es 
prendre decisions, però tant bon punt son conscients que han errat, cal esmenar la decisió 
per corregir l'error.” 
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